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Nog een paar punten:

Negatief advies is niet specifiek over woningbouw maar over plan met de torens naast stadion. ‘over ons plan met woningbouw
naast het stadion’?

Het College krijgt ruimte van de raad.

Woningbouw niet doorgaat -> ons plan met de woningbouw door het College niet omarmd wordt

Vond het specifiek noemen van het woord buren en buurt wel slim in vorige opzet, ook vanwege parkeren etc.
‘Leverde verdeeldheid op, ook bij onze buren,....’

Groetjes

Van: ESS ERIC ec-nijmegen.ni>Verzonden: maandag 9 oktober 2023 10:44

Aan: aleeEERE<EREREPIEon regen.ni>: SERB1 2-nijmegen.ni>Onderwerp: Re: Eerste opzet reactie

Nieuwe insteek;

N.E.C. ziet kansen voor de continuiteit van de club in advies College

Vandaag heeft het College van B&W een advies geschreven aan de raad van Nijmegen. In dat advies wordt negatief geadviseerd
over woningbouw maar staan er wel een aantal aanknopingspunten waar N.E.C. kansen ziet als betaald voetbalvereniging kansen
zelfstandig te kunnen blijven bestaan in de toekomst. We hebben de laatste jaren op vele manieren en via vele wegen laten zien
en horen dat een stadion De Goffert met alleen voetbal niet levensvatbaar is in de zeer veranderende nationale en internationale

voetbalwereld. Met de eerste reactie van het College houden we als club vertrouwen dat de Raad ruimte en verantwoordelijkheid

krijgt om N.E.C. met kansen de toekomst in te sturen. Een toekomst die dan wel zelfstandig is, ofwel helemaal los van de
gemeente. Eén van de eisen die de gemeente jaren geleden zelf stelde.

Algemeen directeur FRE MEOgeeft een eerste reactie op de brief die het College naar de Raad heeft gestuurd. “Wij
vinden het jammer dat de woningbouw niet doorgaat. We hebben hier veel tijd, moeite en onderzoek tot en met een participatie
ingestopt en dan is het jammer dat dit niet beloond wordt met een positief advies. Maar wij vinden het een goed bericht dat de
gemeente wel bereid is om naar oplossingen te zoeken om het stadion beter te kunnen exploiteren door N.E.C. Het geeft aan dat
de gemeente de noodzaak ziet dat er naast voetbal andere exploitatiemogelijkheden moeten komen voor De Goffert wil
zelfstandig N.E.C. blijven kunnen bestaan. Door de kansen die er nu geboden worden in zowel de aankoop en het daarmee
gepaard gaande bedrag. Alsmede de mogelijkheden tot verbreding van activiteiten wat kansen geeft op deze locatie beter te

kunnen ondernemen., zodat een gezonde exploitatie voor N.E.C. in de toekomst mogelijk is. Wij zien dit als waardering voor de

club en de maatschappelijke bijdrage die wij hebben door de stad en de regio. Wij zijn niet alleen voetbal, we zijn meer. Onze

maatschappelijke activiteiten die alle lagen van de bevolking raken die het nodig hebben bewijzen dat al jaren. Ik voel het inzicht
bij de gemeente dat dit erkent wordt en het respect dat we daarmee hebben opgebouwd. Ook dat is een verbreding van
activiteiten, naast de extra mogelijkheden waar we naar op zoek zijn op congres- en event gebied. lets wat we al doen, maar

waar we iets meer ruimte en mogelijkheden voor willen hebben in de toekomst. Ik voel dat we elkaar als gemeente en club mee

kunnen helpen en tegemoet kunnen komen. De woningbouw leverde veel verdeeldheid op. Niet alleen in de politiek, maar ook in

onze omgeving. Wij zijn een club die juist willen verbinden, die altijd uitgaat van samen in plaats van tegen. Vandaar dat wij

kunnen leven met dit advies en hopen op steun van de Raad om de verbreding die we willen op deze locatie straks ook toe staan
in combinatie met een scherpe prijs voor de aankoop van het stadion. Wij hopen dus op een goed vervolg met de Raad en reken
op een goed resultaat waardoor de continuiteit van N.E.C. door een bredere invulling van het stadion geborgd is. Zo kunnen we

een belangrijke pijler bliijven voor vele mensen in de stad en regio. Van supporter tot deelnemers aan onze maatschappelijke

programma’s. Van de OSRN leden tot de overige stakeholders die we rijk zijn. Want N.E.C. blijft altijd uitgaan van het feit dat we

samen ten strijde trekken voor club en stad”.

Met sportieve groet,

Algemeen directeur ] } |
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Constructieve lijn inderdaad. Vraag me af of je zoveel moet zeggen over samenspel College en Raad, zou dat iets minderen.
Welke sturing doel je op voor de raad na afronding koop?

Laatste zin van helemaal geen verbanden is wel stellig, gaat vooral om financiéle afhankelijkheden? NEC staat hiermee op eigen

benen, en dat willen jullie ook?

Groetjes

Verzonden: vrijdag 6 oktober 2023 12:36

Onderwerp: Eerste opzet reactie

lk deel transparant mijn insteek voor de communicatielijn voor as dinsdag nav de uitspraak en het advies van het College
aan de Raad mbt onze brief voor het stadion.

Kijk en denk eens mee vanuit jou/jullie mbt de eerste opzet, rode lijn van mijn reactie. Ik heb geen zin in strijd of ruzie,
zoek liever de positieve lijn en zoek naar mogelijkheden. Ik heb dit zo gedeeld met mijn rvc met de vraag ‘mee te kijken,
aan te vullen of te corrigeren’.
Kun jij hetzelfde doen, ook als het ergens wat tactischer moet of als ik ergens op tenen ga staan.
Let me know.

Communicatie/media

Aanstaande dinsdag 11 oktober wordt dit in het College besproken. Als het College hiermee akkoord gaat (wat de
verwachting is) zal dit ook direct die middag in de media worden gebracht. Dit betekent dat wij ook moeten reageren.
Eerste rode lijn vanuit mij zal zijn (waarbij ik toch de Raad al wat wil bespelen/kietelen en het College te vriend wil
houden):

e *Teleurgesteld dat wonen in het park niet toegestaan zal worden. We hebben hier veel tijd in geinvesteerd en
dachten met respect voor de omgeving een doordacht plan neergelegd te hebben.

e *Het College wil de woontorens en wonen in het park niet, maar denkt wel mee met ons. De Raad heeft al
eerder aan ons laten weten zeer verdeeld te zijn over wonen in het park en zeker woontorens van deze hoogte.
Ik merk dat het College de Raad goed heeft aangevoeld in het advies wat nu voor ligt. Uit het advies spreekt
ook wel een stuk de waardering voor het merk NEC, voor hetgeen NEC betekent in en voor de stad en niet
alleen voor de voetbalsupporters, maar ook voor de jaarlijks 25.000 mensen die we helpen middels onze
maatschappelijke projecten. Doordat het College al meedenkt, over de prijs wil praten en over verbreding en
uitbreiding van activiteiten en exploitatie, wat we dus voelen als waardering, ligt er voor de Raad ook na de
keuzes een mogelijkheid tot sturing op het proces. En vind ik dat het College dus de gevoelens van de Raad in
haar advies heeft meegenomen, waardoor ik hoop dat de Raad ook positief gestemd is over wat we nu nog als
club kunnen halen uit de gesprekken en onderhandelingen met de gemeente in de toekomst.

e *We snappen aan de andere kant het College ook en sluiten onze ogen niet voor de uitstraling van het
Goffertpark en de impact die een woontoren zou hebben gehad. We voelen ons als club ook inwoner van de

stad en bewoner van de buurt. We komen hiermee de buurt, onze buren, tegemoet, soms moet je ook iets
teruggeven of niet doen. We hopen wel dat onze buren ons dan steunen als we minder impactvolle plannen

gaan ontwikkelen in de komende periode, aangezien iedereen wel moet begrijpen dat we het stadion/de locatie
iets beter moeten kunnen gaan exploiteren.

e *Toch zien we wel dat het College ook inziet dat, wil NEC financieel zelfstandig moet kunnen worden en wil NEC
dit zonder de gemeente bereiken. Dit kan door ten eerste het stadion voor een scherpe prijs te kunnen
aankopen. Want een scherpe, lees lagere prijs dan het nu is, geeft de mogelijkheid dat wij dit zelf kunnen

financieren en daarmee vallen als eerste de jaarlijkse huurlasten weg naar de toekomst. Wij hebben het stadion
ook laten taxeren en kwamen op 3 miljoen uit. Ik hoop dat we aan de onderhandelingstafel mogen komen om

met elkaar de reéle prijs te bepalen en een deal te kunnen maken. Waarbij we beiden zullen moeten
accepteren dat we water moete doen bij onze taxaties, maar we moeten beiden wel mogen kunnen bewegen.
Ik van mijn rvc en aandeelhouders en het College van de Raad.

« * De verbreding van activiteiten en de exploitatie, denk aan congressen en events, zal niet zoveel impact
hebben als de woontorens, ik reken erop vragen dat eventuele wijzigingen in de toekomst beter ontvankelijk
zullen worden verklaard dan de impact die woontorens zouden hebben, omdat we dit nu al doen in ons stadion
en alleen dat wat vaker en eventueel iets groter willen doen. Met voetbal alleen kan N.E.C. op deze plek niet
blijven bestaan, dat is voor iedereen wel duidelijk denk ik. Er zullen functionaliteiten en programma’s moeten
worden toegevoegd aan De Goffert om N.E.C. in leven te blijven houden.

e *Al met al teleurstellend dat we niet met het woonplan door mogen gaan, maar we zien mogelijkheden nu we

aan tafel mogen over de prijs en naar de toekomst toe rekenen we op steun van de gemeente als we het
stadion beter en intensiever willen exploiteren om zo tot een gezonde club en duurzame toekomst te komen.

Waarhbij er geen belangen en verbanden meer zijn tussen de gemeente en de betaald voetbalorganisatie N.E.C.
Graag je aanvullingen en of opmerkingen m.b.t. onze reactie die ik dinsdag ga geven in een persstatement.

Met sportieve groet,



igemeen directeur INEC}
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Legenda toegepaste uitzonderingsgrondslagen

In dit document zijn gedeeltes geanonimiseerd op

grond van artikel 5 van de Wet open overheid:
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De eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer, tenzij de betrokken persoon instemt met openbaarmaking
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